
 

 

Beantwoording technische vragen PvdA over participatiebeleid (beeldvormende 
raad 08-02-2024) 
 
Vragen PvdA 
Als raadslid heb ik met veel enthousiasme het stuk over participatie gelezen.  
Ik word blij te lezen dat we meer duidelijker en helderder gaan participeren! 
 
Het geeft mij alleen nog wat vragen:  
Ik las namelijk dat we een platform gaan oprichten. Komt dat platform ook nog ter inzage 
bij de raad of de sociale raad? 
 
En, ik las wat over het uitdaagrecht. Hoe zorgen we ervoor dat dit ook bekend is bij 
inwoners? Is daar al over nagedacht? 
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Beantwoording beleidsadviseur 
Het platform is bedoeld om inwoners op een gemakkelijke manier digitaal te betrekken 
bij diverse vraagstukken van de gemeente. In het beleidsplan zijn de kaders hiervoor 
genoemd en de keuze voor een specifiek platform ligt vervolgens in de lijn van de 
uitvoering. Als er eenmaal een systeem is gekozen en operationeel is, kunnen we de raad 
laten zien hoe het werkt.  
Bij de keuze voor het specifieke platform speelt gebruiksvriendelijkheid een belangrijke 
rol, zowel voor de collega’s die ermee werken als de inwoners die er gebruik van maken. 
En daar zie ik dan ook de rol voor de sociale raad, van belang is immers dat iedereen mee 
kan doen en inbreng kan geven.  
 
Voor wat betreft het invullen van uitdaagrecht ligt dat anders. Daar liggen beleidskeuzes 
aan ten grondslag waarover we met elkaar in gesprek gaan. De kaders daarvoor worden 
vervolgens vastgelegd in de participatieverordening. Onderdeel van de kaders is een 
helder werkproces en communicatie daarover. Dat alles moeten we dus nog gaan bepalen.  
Binnenkort volgt er een raadsmededeling met een tijdspad en de manier waarop de raad 
bij het invullen van het uitdaagrecht wordt betrokken.  
 
 
 


